
Besluitenlijst Raadscommissievergadering 

d.d. 1 september 2021 (Vergadering 4)

Deze besluitenlijst wordt na de vergadering door de griffie verzorgd en bevat de politieke conclusies en 
toezeggingen van de vergadering, voor wat betreft de punten die op de agenda stonden. Deze besluitenlijst wordt 
verspreid onder de raadsleden, commissieleden, de leden van het college van burgemeester en wethouders en 
andere belangstellenden binnen de organisatie. Voor deze agendapunten wordt, naast de besluitenlijst, ook een 
verslag gemaakt. Nadere inlichtingen kunnen worden ingewonnen bij de griffie, 
tel. 6292479 en email griffie@hilversum.nl

Agendapunt Advies van de woordvoerders in de commissie
1. Vaststellen agenda 

Beeldvorming
De voorzitter deelt mee dat er wellicht bij agendapunt 4 in 
beslotenheid vergaderd moet worden. Zij zal de behoefte daaraan 
bij aanvang van de vergadering inventariseren.
De agenda is vastgesteld.

2. Mededelingen voorzitter --

3. Mededelingen en toezeggingen 
van wethouder Scheepers en 
burgemeester Broertjes, deze 
vergadering vervangen door 
wethouder Walters (inclusief de 
mededelingen inzake Regionale 
aangelegenheden)  

Wethouder Scheepers heeft een mededeling over een 
subsidieaanvraag met co-financiering t.b.v. verbetering van het 
verkeersknooppunt Crailo. Als de fracties daaraan behoefte 
hebben, kan hiervoor volgende week een extra adviserende 
commissie worden ingelast met de andere gemeenten. De fracties 
geven aan nu nog geen behoefte te hebben aan een 
commissievergadering maar, na onotvangst van schriftelijke 
informatie, wellicht wel aan een informatieve bijeenkomst. De 
voorzitter stelt voor dat de raad uiterlijk vrijdag een 
Raadsinformatiebrief kijgt over dit onderwerp, waarna de fracties 
uiterlijk zaterdag kunnen aangeven of er behoefte is aan een 
informatieve bijeenkomst, die dan door de inhoudelijk 
behandelende abtenaren kan worden georganiseerd op maandag 6 
september voorafgaande aan de fractievergaderingen. De 
wethouder vindt dit een goed voorstel en zal, zoals gevraagd, het 
rapport van Goudappel Coffeng bij de Raadsinformatiebrief 
meesturen.

De woordvoerders hebben geen vragen of opmerkingen over het 
toezeggingenoverzicht.

4. Uitvoeringsnota Stationsgebied Desgevraagd geeft de commissie aan te willen starten met een 
openbare beeldvormende vergadering.

Over dit onderwerp zijn beeldvormende vragen aan de 
portefeuillehouder gesteld. Wethouder Scheepers zegt toe de raad 
cijfers te doen toekomen m.b.t. de parkeercapaciteit in het centrum 
en m.b.t. het aantal huishoudens op de Koninginneweg (T21/89). 

Nadat duidelijk wordt dat alleen al dit deel van de vergadering veel 
tijd zal nemen, werpt de SP de vraag op of de behandeling van 
agendapunt 5 en 8 (Horecaverordening) niet beter uitgesteld kan 
worden. De fractie van HB geeft een extra argument tot uitstel en 
doet een orde-voorstel daartoe. De vergadering wordt geschorst 
zodat de woordvoerders over het Stationsgebied met hun collega-
woordvoerders over de Horecaverordening kunnen overleggen. 
Aan wethouder Walters wordt gevraagd of er grote bezwaren zijn 
de behandeling uit te stellen tot donderdag 2 september dan wel tot 
de volgende cyclus. Dat blijkt niet het geval te zijn. Ook de 
inspreker is naar zijn mening gevraagd en heeft aangegeven dat hij 
en voorstander is van een goede behandeling (in plaats van een 
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haastige). De commissie besluit unaniem om agendapunt 5 en 8 te 
verplaatsen naar de volgende cyclus.

De openbare beeldvormende vergadering wordt voortgezet. 

Vervolgens inventariseert de voorzitter of er behoefte is aan een 
besloten beeldvormende vergadering. De meerderheid van de 
woordvoerders heeft daaraan behoefte dan wel heeft daartegen 
geen bezwaar. 

Een besloten vergadering wordt geopend.

5. Wijziging Horecaverordening Uitgesteld tot de volgende cyclus.

6. Vaststellen agenda 
Oordeelsvorming

De agenda is vastgesteld.

7. Uitvoeringsnota Stationsgebied Dit onderwerp is openbaar oordeelsvormend behandeld. 

Advisering: 
Alle woordvoerders achten het onderwerp rijp voor behandeling in 
de raad en willen het onderwerp met debat op de raadsagenda laten 
plaatsen. De woordvoerders van de fracties CDA, DH en LH 
maken daarbij een voorbehoud. De woordvoerders van de fracties 
VVD, HvH, D66 en GrL geven aan positief te zijn over het 
voorstel. De woordvoerder van de SP geeft aan negatief te zijn 
over het voorstel. 

8. Wijziging Horecaverordening Uitgesteld tot de volgende cyclus.

Voor de exacte weergave van de behandeling van alle agendapunten wordt verwezen naar het 
schriftelijke verslag van de vergadering. Ook wordt het audioverslag op de website bij de vergadering 
geplaatst en is de live-stream terug te zien via de website van de gemeente.


